
Protokoll fört vid styrelsemöte med     
 

KalmarParken -  föreningarnas hus    Org.nr 802527-5432  
      
 
 
Tid:    2022-01-13 
 
Plats:      Serveringspaviljongen, Kalmar Parken 
 
Närvarande fysiskt: Lars Hamrin 

Peter Adolfsson 
Lene Polteg 
Veronica Selén Ericsson 

 Göran Stridsberg 
 Britt Holgert 

Jan Målberg 
 

Närvarande digitalt: Marie Fransson 
 Sanna Sjöö, Kultur och Fritidsförvaltningen 
  
§ 1 Öppnande 

 
Styrelseledamoten Göran Wiegert har hastigt avlidit. Hans minne hedrades med en tyst minut. 
 
Därefter öppnade ordförande Lars Hamrin mötet. 
 
§ 2 Sekreterare 
 
Jan Målberg utsågs att skriva dagens protokoll. 
 
§ 3 Dagordning 
 
Dagordning fastställdes med tillägg punkt 6  a) Vaktmästarbostaden samt en anmäld fråga 
till punkt ll Övrigt. 
 
§ 4 Justering av tidigare protokoll 
 
Protokollen från styrelsemötena 2021-11-11 och  2021-12-06 justerades. 
 
§ 5 Rapport från kommunen 
 
Sanna Sjö gav följande information: 
a. 6 nycklar till KalmarParken är beställda och klara för uthämtning. 
 
b. Serveringspaviljongen: Hörslinga ska installeras. Fiber läggs in i nya Danspaviljongen, 
men inte i övrigt inom området. Det kan möjligen ske längre fram. 
 
c. Danspaviljongen: Rivning pågår för fullt inomhus och till den 22 februari 2022 ska rivningen 
vara klar.  
När det gäller nybygget pågår diskussion om tillgänglighetsmått, t ex tillgängligt med rullstol i 
köket. Eventuellt måste vissa justeringar av väggar göras. Det pågår också planering av var 
eluttag ska placeras, golvval mm. När det finns förslag får föreningen komma med synpunkter 
och önskemål. 



 
d. Vaktmästarbostaden: Blir klart i tid. Kommunen står för fakturan tills föreningen får bidraget 
från Boverket. Se mer under p 6 a). 
 
e. En del träd i parken ska tas bort. Enligt Sanna finns en plan för återplantering.  
 
§ 6 Regelverk, skötsel och rutiner för KalmarParken 
 
Från 1 januari är det föreningens ansvar att det finns papper, rengöringsmedel m m i 
Serveringspaviljongen. Diskuterades att uppdra åt ett par styrelseledamöter att ha koll på när 
påfyllning behövs och göra beställning. Uppkom ett i vårt tycke bättre förslag, nämligen att be 
Folkdanslaget fortsätta med det som förut, men med faktura ställd till KalmarParken. Eftersom 
det nästan bara är Folkdanslaget som är i lokalen är det de som ser när behov finns. 
Beslut: Uppdrogs till Jan Målberg att diskutera förslaget med Folkdanslaget.  
(Samtal med Wille: Folkdanslaget ställer upp på förslaget). 
 
§ 6 a Vaktmästarbostaden 

Preliminärt har PRO och SKPF anmält intresse av att nyttja lokalen. 
Beslut: Lars och Marie fick i uppdrag att kontakta de båda föreningarna samt SPF för 
diskussion om intresse, lokalernas utformning, hyressättning mm 
 
§ 7 Ekonomi        
 
a. Marie informerade om att det finns 12 397:25 i kassan. En faktura för första kvartalets hyra, 
12 000 kronor, har skickats till Folkdanslaget. Det finns ej betalda kostnader på cirka  
2 000 kronor. Veronica har köpt kontantkort för föreningstelefon, 45 kr och laddat med  
50 kr .Telefonnummer 073-732052.  
 
b. Peter har köpt in en kaffebryggare. Kostnad 987 kronor. 
 
c. Marie har undersökt möjlighet och kostnad för Wifi-uppkoppling i Serveringspaviljongen.  
Hon har fått pris på router för 1090 kronor samt abonnemang 20 mb för 186 kronor/månad. 
Beslut: Uppdrogs åt Marie att köpa router och teckna abonnemang enligt ovan. 
  
§ 8 Rapport om bidragsansökan 
 
Inget nytt sedan föregående sammanträde. 
 
§ 9 Kalmar Parkens hemsida 
 
Inget har tillkommit sedan föregående sammanträde. 
  
§ 10 Runt bordet 
 
Britt undrade hur mycket PRO ska betala om man har medlemsmöten i Serveringspaviljongen.  
Om och när de flyttar in i Vaktmästarbostaden kan man tänka sig en uppgörelse som omfattar 
även viss disposition av Serveringspaviljongen. 
Beslut: Tills vidare blir hyran 500 kronor. 
 
Lars föreslog att styrelseledamöter får disponera Serveringspaviljongen eller Snuskulan en 
gång per år utan kostnad under förutsättning att det inte är uthyrt till annan. 
Beslut: Förslaget bifölls. 
 
 Årsmöte ska hållas senast 30 april. Under mötet antogs att Serveringspaviljongen kan 
 användas måndag den 25 april. Under den förutsättningen beslutades att årsmötet ska hållas 



 måndag den 25 april kl 18.00 i Serveringspaviljongen. Jan Målberg ska kolla med  
Folkdanslaget att det inte möter några hinder. (OBS Efter samtal med Wille är 25 april inget 
 bra datum för Folkdanslaget. Däremot passar tisdag 26 april bättre. Wille har nu bokat 
 in den dagen för vårt årsmöte. Vi får väl ta beslut vid nästa styrelsemedlem). Marie 
 sätter igång valberedningen. 

 
Göran har haft kontakt med en avkristnad kyrka för ev köp av bänkar. Det visade sig vara fler 
 spekulanter. Säljaren ska återkomma. 
 
§ 11 Övrigt 
 
SKPF har meddelat att de med omedelbar verkar inte längre ska vara med i KalmarParkens  
styrelse. 
 
§ 12 Avslutning 
 
Ordföranden tackade styrelsen och avslutade mötet. 
 
 
 
 
Vid protokollet  Ordförande 
 
 
Jan Målberg  Lars Hamrin 
     
 
 


